
Referat 

Bestyrelsesmøde Aqua Vitus 25/4 2019 
Sted: Hos Signe 

● Valg af referent: Kresten 

● Godkende dagsorden og referat fra seneste møde 
Dagsorden og referat blev godkendt. 

● Opgaver frem mod GF 22. maj 2019 (se liste med 

opgaver på google drev: 

https://drive.google.com/open?id=1W1WdallrBqvGAMX

5jpKg7Vtyj4nR3vNXGBFv3xIjJNE  

● Punkter til beretning: 

○ 85 medlemmer, god økonomi 

○ Opdateret hjemmeside 

○ Midler til midlertidige faciliteter, både donationer 

og det kommunen har afsat 

○ Masterplan med multihus indtegnet 

○ Nordeansøgning + politikerbesøg 

○ 4 sauna-arrangementer + 

måneskinsarrangementer, højtider mv. 

○ Samværspolitik 

 

● Regnskab 
Christian gennemgik regnskabet, som blev godkendt af bestyrelsen. 

● Budget 
Der tages udgangspunkt i en situation som nu, dvs. 80-100 medlemmer 

og ingen faciliteter. 

https://drive.google.com/open?id=1W1WdallrBqvGAMX5jpKg7Vtyj4nR3vNXGBFv3xIjJNE
https://drive.google.com/open?id=1W1WdallrBqvGAMX5jpKg7Vtyj4nR3vNXGBFv3xIjJNE


● Faciliteter - ny plan for midlertidige faciliteter 

Signe og Annette udarbejder tre forslag til faciliteter, og 

der lægges op til et møde med Liselotte, Horsens 

Kommune, hvor vi kan diskutere faciliteterne. 

● Forslag til vedtægtsændringer 

Vi foreslår den mindre ændring under §6, stk. 4, men 

henfører kulturpunktet til næste års generalforsamling 

● Næste møde: Generalforsamling den 22. maj 2019 

● Evt. 


